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Abstract (en)
A polyetherurethane has general formula (I), in which R<1> is H or an alkyl residue with 1 to 8 C atoms, R<2> is an alkylene residue with 2 to 10 C
atoms or a cycloalkylene residue with 6 to 20 C atoms or an arylene residue with 6 to 20 C atoms, R<3> and R<4> are an alkyl residue, if necessary
substituted, with 1 to 8 C atoms or a common ring of which R<3> and R<4> are the members, n = 2 to 180, m = 1 to 15. A process for producing
the same, a levelling additive for aqueous paints and the use of the polyetherurethane as levelling additive in aqueous, cathodically-separable
electrophoretic paints are also disclosed.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Polyetherurethan der allgemeinen Formel <IMAGE> in der bedeuten: R¹ = H oder ein Alkydrest mit 1 bis 8 C-Atomen R²
= ein Alkylenrest mit 2 bis 10 C-Atomen oder ein Cycloalkylenrest mit 6 bis 20 C-Atomen oder ein Arylenrest mit 6 bis 20 C-Atomen R³, R<4> =
ein ggf. substituierter Alkylrest mit 1 bis 8 C-Atomen oder ein gemeinsamer Ring, dessen Glieder R³ und R<4> sind n = 2 bis 180 m = 1 bis 15 Die
Erfindung betrifft ferner ein Verfahren zu seiner Herstellung, ein Verlaufshilfsmittel für wäßrige Lacke und die Verwendung der Polyetherurethane als
Verlaufshilfsmittel in wäßrigen, kathodisch abscheidbaren Elektrotauchlacken.
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